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Schaatsers helpen Uithof winterklaar te maker
DEN HAAË. Na paarden en volleyballers
zijn het over twee weken de schaatsers
die bezit nemen van De Uithof. Om alles
op tiid gereed te hebben steken ze zeli
ook de handen uit de mouwen.

In het midden van de schaatsbaan
staat een tent met een vieze, stoffrge
vloer. ,,Dat komt door de paarden-
show die hier is gehouden," legt
Geert Vis uit. Hij is trainer van de
Westlandse Schaatsers. Leden van
die club wachten niet af tot de ijs-
baan er ligt. Ze helpen zelf mee met
het gereedmaken ervan.,Vanuit De
Uithof wordt van alles geregeld: kof-
fie, eten, maar ook dat alles klaar
staat als we binnen komen. Dan kan
iedereen meteen aan de slag."

De Uithof is voor veel van de club-
leden erg belangrijk. Ook voor Vis,
die vier dagen per week op de
schaatsbaan te vinden is.,,Ik ben
nog bij het slaan yan de eerste paal
geweest. De Uithof is een stuk van
mezelf geworden. Het heeft een
mooie functie als sportcentrum."

Zoh twintig man loopt met water-
slangen over de tribunes om het
zand en stof eraf te spuiten.Yisl ,Ze
weten wel van wanten, het is een
unieke club. Vorig jaar hebben we
ook geholpen met schoonmaken,
dat is toch goed bevallen."

De schaatsvereniging bestaat in-
middels 25 jaar en heeft ongeveer

De Westlandse
schaatsers zijn
druk bezig met
het schoon-
spuiten van de
tribunes. Ook
de ijsvloer
moet ngg
schoon, voor-
dat het ijs kan
worden ge-
legd. rcrc.lRc-
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zestig leden. Secretaris Theo ten
Have komt zo'n drie keer per week
naar het Haagse schaatscentrum als
de ijsbaan in bedrijf is. ,,Alle leden
willen wel even helpen. Het stof
moet echt helemaal weg zijn voor-
dat ze het ijs gaan leggen. We spui-
ten nu de tribunes af en daarna de
vloer. Dan moet de boarding nog ge-
plaatst worden langs de baan."

Ook Leen Molenkamp steekt
graag de handen uit de mouwen
voor het nieuwe seizoen. ,,Schaatsen
is toch mijn grote passie. Daarom
willen we De Uithof daar ook bij on-
dersteunen. Afgelopen weekend
warén er al zo'n tachtig wijwilligers
bezig: We willen dat de jeugd straks
gewoon goed ijs heeft om op te
schaatSen."

Het belang van de schaatsbi
voor de Haagse regio is volgens
Westlandse schaatsers groot. Mol
kamp: ,,Er komen heel veel men
hier naar toe. Volgens mij is het
drukste ijsbaan van Nederland."

De schaatsbaan gaat 8 okto
open voor het publiek. Het we
einde daarop is de offciële wint
opening van het sportcentrum.


